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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. március 24-ei 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Önkormányzati Szociális Szolgálat Idősek Gondozóháza  

 

Jelen voltak: Dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Süli Ildikó, Torma Lajos 

bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak:  Hezler Gabriella, Módi Miklós, Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

  tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

Dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 1 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. Ismertette 

a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Javasolta, hogy 1. napirendi pontként Dr. Antal József 

háziorvos kérelmét tárgyalják meg. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

57/2016. (III.24.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2016. 

március 24-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

1. Dr. Antal József háziorvos kérelme 

2. A Képviselő-testület 2016. március 29-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása  

Zárt ülés: 

3. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  
Nyílt ülés: 

4. Tájékoztató az Idősek Gondozóháza jelenlegi működéséről 
 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: Dr. Antal József háziorvos kérelme 

 

Dr. Antal József háziorvos elmondta, hogy néhány évvel ezelőtt a Borbálai rendelőben elindult a 

felújítás, korszerűsítették a fűtést, megtörtént a nyílászárók cseréje. Az önkormányzat részéről évek 

óta rendszeres anyagi támogatást kapnak a háziorvosok. Véleménye szerint érdemes lenne folytatni a 

megkezdett beruházást egy betegirányító rendszer beszerezésével, melyre már rendelkezik ajánlattal 

is. Ismertette a betegirányító rendszer működését. A betegirányító rendszer beszerzésének költsége 
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túllépi az önkormányzati támogatás éves összegét. Elmondta, hogy a számlavezető bankja 4 évre 

biztosítana számára egy olyan hitelkeretet, amelyből meg tudná vásárolni ezt a betegirányító rendszert. 

Kérte, hogy az önkormányzati támogatás felhasználásának elszámolásakor bizonylatként a befizetett 

részleteket, illetve az évfordulón a bank által megküldött elszámolást fogadja be a pénzügy. Tehát 

ugyanakkora összeget számolna el minden évben, csak nem a tárgyi eszközök számláival, hanem a 

banki bizonylattal tudná elszámolni a támogatási összeg felhasználását. 

 

Torma Lajos bizottsági tag egyetértett azzal, hogy a lehetőséggel élni kell, támogatta Dr. Antal 

József kérelmét. Véleménye szerint csak az adminisztrációs problémákat kell kezelni. 

 

Dr. Mátics István elnök javasolta, hogy a bizottság támogassa a doktor úr kérését. Javasolta továbbá, 

hogy Dr. Antal József háziorvos a támogatás elszámolásának módjáról a Pénzügyi Bizottsággal 

egyeztessen. Kérte, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

58/2016. (III.24.) ESZB határozata 

Dr. Antal József háziorvos kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága: 

1. Támogatja Dr. Antal József háziorvos kérelmét, mely szerint az önkormányzat által biztosított 

éves támogatást betegirányító rendszer beszerzésére használja fel.  

2. Felkéri Dr. Antal József háziorvost, hogy a támogatás elszámolásának módjáról a Pénzügyi 

Bizottsággal egyeztessen. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

15 óra 12 perckor Dr. Antal József háziorvos távozott a bizottság üléséről. 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2016. március 29-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Dr. Mátics István elnök javasolta, hogy a „Pályázat benyújtása a TOP-5.2.1-15 pályázati kiírásra a 

Német- és Nyíres dűlőkben megkezdett felzárkóztató program folytatása érdekében”, „Az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat 2015. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó 

szolgáltatásokról, azok eredményességéről” és „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat működésével 

kapcsolatos döntések” című előterjesztéseket tárgyalják. 

 

Pályázat benyújtása a TOP-5.2.1-15 pályázati kiírásra a Német- és Nyíres dűlőkben megkezdett 

felzárkóztató program folytatása érdekében 

 

Laczkovics Irén, az Idősek Átmeneti Otthonának vezetője elmondta, hogy a projektelőkészítő 

tanulmányt elkészítette. Előtte egy szükségletfelmérést végeztek.  

A pályázat a komplex programok folytatásáról szól. Egészségprogram, tehetséggondozás, képzés 

valósulhat meg a pályázat kapcsán. A szükségletfelmérésből látszik, hogy sokkal többen dolgoznak, 

mint 2011-ben.  

Olyan képzéseket javasolnak megvalósítani, amelyeket akár közmunkaprogram mellett is el lehet 

végezni.  

Ennek a szociális résznek 6 hónapig mennie kell ahhoz, hogy az önkormányzat lehetőséget kapjon 

arra, hogy a TOP-4.3.1-15 Leromlott városi területek rehabilitációja című pályázaton indulni tudjon. 

Információk szerint a megyében csak Oroszlány tudja beadni ezt a pályázatot.  

 

Dr. Mátics István elnök felvetésére a villanyszerelő képzésről egyeztettek a jelenlévők.  
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Torma Lajos bizottsági tag véleménye szerint mindenféleképpen pályázni kell. A képzések 

szakirányát később is meg lehet határozni. Az ipari területhez történő beintegrálást szem előtt kell 

tartani. Természetes, hogy mindenki olyan szakmát szeretne, amivel jól lehet keresni. Javasolta, hogy 

az oktatást helyben próbálják meg megoldani. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag tájékoztatásul elmondta, hogy a Városfejlesztési és 

Környeztvédelmi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztést. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

59/2016. (III.24.) ESZB határozata 

a „Pályázat benyújtása a TOP-5.2.1-15 pályázati kiírásra a Német- és Nyíres dűlőkben 

megkezdett felzárkóztató program folytatása érdekében” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása a TOP-5.2.1-15 pályázati kiírásra 

a Német- és Nyíres dűlőkben megkezdett felzárkóztató program folytatása érdekében” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2015. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó 

szolgáltatásokról, azok eredményességéről 

 

Baráth Domonkos intézményvezető jelezte, hogy részletes beszámolót készített.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztés elfogadásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

60/2016. (III.24.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2015. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó 

szolgáltatásokról, azok eredményességéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2015. évi 

beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó szolgáltatásokról, azok eredményességéről” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat működésével kapcsolatos döntések 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy külön szakmai programmal kell rendelkeznie a 

család- és gyermekjóléti központnak, valamint a család- és gyermekjóléti szolgálatnak. Elmondta 

továbbá, hogy Kömlőd Község Önkormányzata azzal a kéréssel kereste meg Oroszlány Város 

Önkormányzatát, hogy az Sztv. alapján szociális alapszolgáltatásnak minősülő házi segítségnyújtást, 
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valamint nappali ellátást (nappali melegedő) az Önkormányzati Szociális Szolgálat által szeretné a 

községben biztosítani. Az új feladatellátás miatt módosítani szükséges az Önkormányzati Szociális 

Szolgálat Alapító Okiratát, Szervezeti és Működési Szabályzatát, valamint a feladatot ellátó szervezeti 

egység szakmai programját is 

 

Hermann Istvánné kérdésére a házi segítségnyújtáshoz szükséges szakmai végzettségről kaptak 

tájékoztatást a jelenlévők.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztéshez tartozó 4 db határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A bizottság az előterjesztést és annak határozati javaslatait nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag 

részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

61/2016. (III.24.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat működésével kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat működésével 

kapcsolatos döntések” című előterjesztést és az ahhoz tartozó határozati javaslatokat.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt Dr. Mátics István elnök 15 óra 33 perckor zárt ülést 

rendelt el. 

 

ZÁRT ÜLÉS 
 

A zárt ülést követően 16 óra 4 perckor Dr. Mátics István ismét elnök nyílt ülést rendelt el. 

 

4. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató az Idősek Gondozóháza jelenlegi működéséről 

 

Laczkovics Irén, az Idősek Átmeneti Otthonának vezetője szóbeli tájékoztatást adott a szervezeti 

egység jelenlegi működéséről.  

 

16 óra 23 perckor Dr. Mátics István elnök a bizottság ülését bezárta. Ezt követően az érdeklődők 

megtekintették az intézményt. 

 

K.m.f. 

 

 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

Kelemen Gabriella 

jegyzőkönyvvezető 


